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Abstract (en)
In order to improve the high-voltage resistance of conductor ducts on an insulating housing part (1), the outer surface of the housing part is recessed
around the duct opening and is provided with metallisation (8) in this recessed region (6); the conductor (3) which is passed through is preferably
fixed with a retaining element (9) which consists of a conical tubular piece with an annular base part seated on the recessed surface and a neck
part, in the manner of a sleeve, resting on the contact lead. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Verbesserung der Hochspannungsfestigkeit von Leiterdurchführungen an einem isolierenden Gehäuseteil (1) ist um die Durchführungsöffnung
herum die äußere Oberfläche des Gehäuseteiles abgesenkt und in diesem abgesenkten Bereich (6) mit einer Metallisierung (8) versehen; der
hindurchgeführte Leiter (3) ist vorzugsweise mit einem Halteelement (9) fixiert) das aus einem konischen Rohrstück mit einem auf der abgesenkten
Oberfläche aufsitzenden ringförmigen Fußteil und einem an der Kontaktzuführung anliegenden manschettenartigen Halsteil besteht.
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